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A m it  én kaptam vissza e lő je lzést, az az vo lt  am ive l i t t  indoko ltam , hogy nem 

adtunk se a po l i t ikának , se a szakmának a lte rn a t ív  lehetőséget, am iko r csak az 

e ltö r lés  m e lle t t  vo kso ltu n k .

B á t o r  Antal:
Az eltörlés most nem já rha tó .  Lehet,  hogy 2010-ben  el tudjuk tö rö l te tn i .  

Nekünk most  az is döntő ,  ha egy fillért nem fize tünk 2001-ben .  N agyon  kell 
hajtanunk, hogy ez is e lérhető  legyen, mert  a Pénzügyminisz té r ium részérő l  nem 
nyerő az ügyünk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nagyon egyszerű  lesz bebizonyí tani a jö v ő  évi nem fizetést .  Ezek a számok 

80% -os  va lósz ínűséggel  ülnek, amit ma a kö l tségve tés i  koncepc ióba  b e te t tünk ,  az 
"önhiki-s" önkorm ányza t  k lassz ikus  példáját  hozzuk.

B á t o r  Antal:
Azért  szerencse ,  hogy e lkezdtük , mert  már  vita van V árpa lo ta  és régió já ró l  

fenn, e léggé s ikerült  "összeugrasz tan i"  az é rdekel teke t ,  aki minket t ám o g a t  és azt 
aki a büdzsé t  tám oga t ja .

(17,00 órakor Bátor A n ta l  kiment. Létszám: 16 fő )

9.)

S u r á n v i  Pál:
Egy kérdésem  lenne a M andulásban  lévő házak  vásár lásával kapcsola tban .  

Valamikor  mi g o n d o lk o d tu n k  azon, hogy azon a te rü le ten  ese tleg  vennénk 
épülete t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A honvédség  hirdet i  meg ugyanazokkal a fe lté te lekkel.

10.)
S u r á n v i  Pál:
A Nagy Gyula  Galér iának  e lkészül t  a külső á tfestése.  N ekem rendkívül te tsz ik ,  

az utóbbi  évek egyik legszebb munkája.  Nem lehetne a Pos tá t ,  a Skálát ,  ese tleg  a 
hivata lt  ugyanilyen szépen megcs inálta tn i?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Pos ta  épü le te  1995-ben vol t  felújítva.

S u r á n v i  Pál:
Az OTP épüle te  nagyon csúnya.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egy b izonyos  szintig az Épí tészeti  H a tóság  városképi  szempontból  

kényszer íthe ti  a tu la jd o n o so k a t ,  de az öt évvel ezelőtt i  pos ta- fe lú j í tásná l  nincs az 
a szakér tő ,  aki kiadja,  hogy a lapvetően vá rosképbe  nem illő. Az OTP épüle te  
tényleg nagyon csúnya.
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K a t o n a  Csaba:
Nagyon pozit ív,  hogy a hadsereg  mennyi a lka lm azo t ta t  fog la lkoz ta t  a városban, 

de szere tném megkérdezni ,  hogy az össz te rhekből  válla l-e  valamit? Például f izet-e 
sú lyadót  a gépjárművei  után,  építményt  adót az épülete i  után? Az érem másik 
oldala,  hogy nem tú lzo t tan  nyereséges  nekünk a hadse reg  itt léte.

Dr. F e k e t e  Antal János:
Gépjárműadót  állami kocsira? Mi sem fize tünk a sajá t  gép járműveink  után,  sem 

építményadót.  Viszont az szja-bevétel  megvan.

11.)
C s ő v á r i  János:
Mindannyiunkat meglepett  a hír, hogy dr. Bors  J ó z s e f  osz tá lyveze tő  főorvos  

ura t  osz tá lyveze tő  főorvosi  ál lásából visszahívták,  főorvosi  címét elvet ték,  
b eo sz to t t  szakorvosnak  soro lták  be. U tánanéztem, és m egdöbbenésem nek  adok 
hangot,  hogyha valakit  azért ,  ami o t t  tö r t én t  így ki lehet  rúgni,  akko r  o tt  minden 
más is előfordulhat.  Én nem tudom, hogy mi tö r tén ik  o tt ,  de valami nem passzol.  
Én gondolom, hogy a bizalom, amit a K épv ise lő - te s tü le t  adot t  az igazga tó  úr felé, 
nem jogos í t ja  fel arra,  hogy egy ilyen semmitmondó do logér t ,  ami ott  tö r t én t  
ki rúgjon egy ember t .  Neki volt egy javas la ta ,  hogy össze  kel lene  fognia  a helyi 
o rvosoknak,  há tha  nekik is van ö tle tük ,  ami egyébként  nem tö r t é n t  meg. Úgy 
tudom  a Jegyző úr van megbízva azzal a fe ladattal ,  hogy  ta r t s a  a kapcso la to t  a 
Polgármeste r i  Hivatal  és a Kórház  közö t t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Senki nincs megbízva,  de nem is lehet.  A jegyzői  v izsgála t  folyik a Kórházban,  

és a szakér tőkkel  fo lyamatosan az ada t fe ldo lgozás t  egyez te t ik  a főorvosi  karral .

S u r á n y i  Pál:
Olyan javas la to t  tehet  Csővári  úr, hogy a K épv ise lő - tes tü le tbő l  álljon fel egy 

ad-hoc  b izo t t ság  és segítse ezt a munkát .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mindent lehet,  de semmit sem. Egyszemélyes  veze tésű  in tézmény az alapí tó 

okira t  szerint.  A munkálta tó i  jo g k ö r  gyakorló ja  a kórházban  k izáró lagosan  az 
igazgató  úr. M unkam ódszer t  lehet kri t izálni ,  jogszabá ly  szerint  j á r t - e  el? Ha  a 
Munkaügyi B í róság  azt mondja,  hogy nem, akkor  vissza  kell tenni a helyére.

J á m b o r  Attila:
Én szere tném meghallgatni  majd a dok to rnő  vé leményét is. Én ezzel a 

problémával  most ta lá lkozom először.  Annyit  é r te t tem meg, hogy valami tö r tén t  a 
Bors  doktorra l ,  amiért  Csővári  úr  fel van háborodva . Nem mondta  el, hogy 
konkré tan  mi a helyzet,  félig informál t  he lyzetben hagyot t  minket Csővári  úr.
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F a k á s z Tamás:
Ügyrendi javas la tom  van. Nyilvános  ülésen nem kellene ezt tovább tárgyalni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van-e  még valakinek bejelenteni valója?

H a  nincs, akkor  a nyilvános ülést  17,10 ó ra k o r  bezárom, köszönöm  a 
tévén éző k  figyelmét,  köszönöm a tes tü le ti  s zaké r tők  munkájá t ,  17 ,25-kor  zárt 
ülésse l  folyta tjuk munkánkat .




